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§ 11 
Nya regler avseende PFAS  
Svar på skrivelse från Sverigedemokraterna 
Dnr 2024-1840 
MF 2024/8 
 

Beslut  
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 
förslag: 
  

1. Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 
miljöförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Åsa Lindhagen (MP) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Tapani Juntunen (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  

Vi tackar förvaltningen för det utförliga svaret. 
  
Svaret visar på hur angeläget det är att staden tar steg framåt, 
med verkliga åtgärder för att skydda vår tillgång till 
dricksvatten. Det är bekymrande att vissa Pfas ämnen i 
Mälaren ligger i nivå med nya gränsvärden. Vi tolkar detta 
som att staden måste göra Miljöinvesteringar i syfte att säkra 
både dricksvatten, men också för att klara av god kemisk och 
ekologisk status i alla vattensystem. 

 
Handlingar i ärendet 
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